
  Styremøte 11-2017 
 

Dato: Torsdag 26.10.2017 kl 2000 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Bjørn, Grethe, Inger, Trond, Reidun, Jomar, Christian, Ketil og Katinka 
Andre til stede: Vebjørn fra Jøssund Travklubb   
Fraværende:  
Innkalt med mail og sms 1/9-17 
 
Nye saker: 
 
Vi startet med sakene som også involverte Jøssund Travklubb: 
81/17 Kjøring 19. november 
Det blir også ponniløp. 
Skjønnsmessig handicap i de øvrige løpene. 
Katinka legger inn dette i innbydelsen på Facebook. 
 
Vi tar et nytt felles møte samme dag, eller dagen etter, innmelding. 
 
82/17 Terminliste 2018 
Vi ønsker følgende datoer: 
14/4 Ørland Travklubb 
28/4 Jøssund Travklubb 
30/6 Ørland Travklubb, med pengepremier 
6/10 Ørland Travklubb, sponsorkjøring 
 
83/17 Utstilling 2018 
Vi setter opp 22/4 som første valg, og 29/4 som andre valg 
 
78/17 Godkjenning av siste referat fra 26.09.17 
Enstemmig godkjent 

 
79/17 Status avtale Bjørn Finseth 
Gjennomgang av siste avtaleutkast sendt til oss fra Finseth. 
Foreslått avtale er ikke i samsvar med hva vi ble enige med Finseth om i møtet, og 
travklubbens behov og interesser blir ikke ivaretatt godt nok. 
Ut fra dette ble det enstemmig vedtatt å avslå avtalen, da forutsetningene ikke er gode nok 
for Ørland Travklubb. 
 
80/17 Søknad til ungdomssamling Starum 10-12. november 
Vi har fått inn en søknad om vi kan gi tilskudd ifm ungdomssamlingen. 
Dette er vi positive til og vedtar å gi et reisetilskudd på inntil 1500,- + at vi dekker 
deltakeravgiften på 1000,-. 
Mer om ungdomssamlingen finner du her: 
http://www.travsport.no/Nyhetsarkiv/2017/Oktober/DNTs-Ungdomssamling-2017/ 
 
 

http://www.travsport.no/Nyhetsarkiv/2017/Oktober/DNTs-Ungdomssamling-2017/
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84/17 Utleie anlegg 
Stall 1 og 2: 
Stalleien per stall den samme som før. Fordelt på de 10 hestene som pdd står der, gir dette 
en økning på 100 kr per hest/mnd. 
Leien inkl strøm/vann/forsikring av bygg. Tilgang til gammelvekta med toalett og 
oppholdsrom. 
Plass for utstyr, fór ol. må holdes i Stall 1 og 2. 
 
Veterinærrom: 
Fom 1. januar 2018 må vi øke leien på veterinærrommet. Dette med bakgrunn i leietakers 
ønske om oppgradering av rommet. 
Vi øker leie med 300,-/mnd. Leien inkl strøm, forsikring og kommunale avgifter. 
 
Klubbhus/varmestue: 
Vi øker med 250,- både for medlem og 500 for ikke-medlem. 
 
85/17 Dugnad 
Noen pærer på rettbanen må skiftes. Trond skaffer pærer (vi har én liggende). 
Sjekker også om det finnes led pærer på samme sokkel. 
Jomar skifter pærene. 
 
Dørpumpe; Christian sjekker pris på dørpumpe. Sjekk pris med innkjøpsansvarlig før evt 
innkjøp. 
 
Eventuelt 
86/17  
Det er ønske fra flere av klubbens medlemmer at vi øker antall kvelder med lys på anlegget. 
Vi har i dag lys fra 16-20 tirsdag og torsdag. Vi vedtar at vi også har lys på onsdag og fredag. 
 
87/17 
Vedtak etter El. tilsyn. 
Det ble på rapporten påført noen punkter som vi må ordne.  
Vi bestiller Terje Hyllmark til å utføre disse punktene. 
 
 
 
 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


